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PREDMET: 30. sjednica 

 - zapisnik  - 

 

Z A P I S N I K 

 

S 30. SJEDNICE ŠKOLSKOG ODBORA OŠ A.G. MATOŠA NOVALJA 

 

održane 14. ožujka 2024. u Novalji, u zgradi matične škole, u prostoriji zbornice, s početkom u 18:30 

sati. 

 

Članovi koji su sudjelovali u radu sjednice: 

1. Adriana Dabo, predstavnica Osnivača, predsjednica Školskog odbora 

2. Ana Vidas, zamjenica predsjednice Školskog odbora, pedagoginja, predstavnica Učiteljskog vijeća 

3. Darko Peranić, tajnik, zamjenik predstavnice Radničkog vijeća 

4. Monika Škunca Palčić, predstavnica Osnivača 

5. Dejan Tauzer, učitelj informatike, predstavnik Učiteljskog vijeća 

 

Članovi koji nisu sudjelovali u radu sjednice: 

1. Ivana Kustić, predstavnica Osnivača – izostanak je opravdala ravnatelju. 

 

Ostali: 

1. Aleksij Škunca – ravnatelj 

2. Ivana Žunić Lončarić – imenovana u Školski odbor od strane Vijeća roditelja, mandat se verificira 

na ovoj sjednici 

3. Arijana Cimperman – sindikalna predstavnica u svojstvu Radničkog vijeća. 

 

Adriana Dabo, predsjednica Školskog odbora, otvara sjednicu, pozdravlja sve nazočne, utvrđuje da je 

istoj nazočno 5 od ukupno 7 mogućih članova, čime postoji kvorum za pravovaljani rad. Predlaže potom 

da se utvrdi sljedeći 

 

DNEVNI RED: 

  

1. Verifikacija zapisnika s 27. sjednice; 

2. Verifikacija zapisnika s 28. elektroničke sjednice; 

3. Verifikacija zapisnika s 29. elektroničke sjednice; 

4. Verifikacija mandata Ivane Žunić Lončarić za novu članicu Školskog odbora 

5. Predlaganje I. Izmjena i dopuna Statuta i traženje suglasnosti Osnivača za donošenje; 

6. Predlaganje I. Izmjena i dopuna Pravilnika o načinu i postupku zapošljavanja u OŠ A.G. 

Matoša Novalja i traženje suglasnosti nadležnog upravnog odjela u Ličko-senjskoj županiji za 

donošenje; 

7. Donošenje Pravilnika o radu; 

8. Donošenje I. Izmjena i dopuna Pravilnika o provedbi postupaka jednostavne nabave u OŠ A.G. 

Matoša Novalja; 

9. Prevođenje radnih mjesta u Školi prema Zakon o plaćama u državnoj službi i javnim službama 

(„Narodne novine“ br. 155/23.); 

10. Tekuće informacije. 
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Prijedlog dnevnog reda je izmijenjen u odnosu na poziv te se sada predlaže dopuna dnevnog reda s 

novom točkom 4. (Verifikacija mandata Ivane Žunić Lončarić za novu članicu Školskog odbora), a 

nekadašnje točke od 4. do 9. postaju točke od 5 do 10.  Razlog dopuni je taj što se u vremenu između 

poziva na ovu sjednicu i održavanja sjednice sastalo Vijeće roditelja te su izabrali predstavnika u Školski 

odbor pa se mandat može verificirati. 

Pitanja i dopuna nije bilo te je ovako izmijenjeni dnevni red predsjednica Školskog odbora dala na 

glasovanje: 

 

• dnevni red je prihvaćen sa 5 glasova „ZA“. 

 

Ad 1. Verifikacija zapisnika s 27. sjednice 

 

Predsjednica Školskog odbora obavještava članove Školskog odbora da su Zapisnik s 27. sjednice dobili 

11. ožujka 2024. uz dopunjene priloge za ovu sjednicu, potom pita članove imaju li kakvih dopuna ili 

prigovora. 

Dopuna i prigovora nije bilo te je predsjednica Školskog odbora dala na glasovanje Zapisnik s 27. 

sjednice: 

 

• Zapisnik s 27. sjednice održane 13. prosinca 2023. 

je potvrđen u cijelosti, sa 5 glasova „ZA“. 

 

Ad 2. Verifikacija zapisnika s 28. elektroničke sjednice 

 

Predsjednica Školskog odbora obavještava članove Školskog odbora da su Zapisnik s 28. elektroničke 

sjednice dobili 11. ožujka 2024. uz dopunjene priloge za ovu sjednicu, potom pita članove imaju li 

kakvih dopuna ili prigovora. 

Dopuna i prigovora nije bilo te je predsjednica Školskog odbora dala na glasovanje Zapisnik s 28. 

elektroničke sjednice: 

 

• Zapisnik s 28. elektroničke sjednice održane 15. siječnja 2024. 

je potvrđen u cijelosti, sa 5 glasova „ZA“. 

 

Ad 3. Verifikacija zapisnika s 29. elektroničke sjednice 

 

Predsjednica Školskog odbora obavještava članove Školskog odbora da su Zapisnik s 29. elektroničke 

sjednice dobili 11. ožujka 2024. uz dopunjene priloge za ovu sjednicu, potom pita članove imaju li 

kakvih dopuna ili prigovora. 

Dopuna i prigovora nije bilo te je predsjednica Školskog odbora dala na glasovanje Zapisnik s 29. 

elektroničke sjednice: 

 

• Zapisnik s 29. elektroničke sjednice održane 05. veljače 2024. 

je potvrđen u cijelosti, sa 5 glasova „ZA“. 

 

 

Ad 4. Verifikacija mandata Ivane Žunić Lončarić za novu članicu Školskog odbora 

 

Tajnik dobiva riječ, pozdravlja sve nazočne te ih podsjeća da su Zapisnik sa sjednice Vijeća roditelja 

održane 12. ožujka 2024. dobili danas u dopuni priloga za ovu sjednicu. Podsjeća da se ranije 

imenovanoj članici Vijeća roditelja Anamariji Palčić nije mogao verificirati mandat za članicu Školskog 

odbora jer je ona radnica Škole. Potom je podsjetio da je Ivana Žunić Lončarić 13. ožujka 2024. putem 

emaila dostavila uvjerenje da se protiv nje ne vodi kazneni postupak te da nema nikakvih zapreka da 

ona bude članica Školskog odbora. Tajnik je rekao da je prisutna Ivana Žunić Lončarić dostavila kopiju 

svoje osobne iskaznice te da njezin mandat traje do isteka vremena na koje je bila izabrana članica 

Školskog odbora koju zamjenjuje, tj. do ožujka 2025., odnosno dok njeno dijete pohađa školu, ovisno 

što se od toga prije ostvari. 
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Predsjednica Školskog odbora je potom utvrdila da je mandat verificiran i da Ivana Žunić Lončarić kao 

punopravna članica Školskog odbora može sudjelovati u nastavku rada ove sjednice. 

 

Ad 5. Predlaganje I. Izmjena i dopuna Statuta i traženje suglasnosti Osnivača za donošenje 

 

Riječ dobiva tajnik te podsjeća da su članovi dobili prijedlog i materijale za ovu točku dnevnog reda 08. 

ožujka 2024. uz poziv na ovu sjednicu. Objasnio je da se Statut ovim izmjenama i dopunama usklađuje 

sa Zakonom o sustavu državne uprave, sa Zakonom o pravu na pristup informacijama, Zakonom o 

ustanovama, Zakonom o izmjenama i dopunama Zakona o odgoju i obrazovanju u osnovnoj i srednjoj 

školi, da je bilo nekih grešaka te da je uz ostalo došla i naredba Prosvjetne inspekcije da se promijene 

određeni članci. Podsjetio je da se na posljednjoj sjednici koja se odvijala „uživo“ odgodilo donošenje 

izmjena i dopuna Statuta do stupanja na snagu Zakona o izmjenama i dopunama Zakona o odgoju i 

obrazovanju u osnovnoj i srednjoj školi, da se sada radi o konačnom tekstu, da su prije raspravljene 

odredbe o izboru ravnatelja ostale u konačnom prijedlogu. Rekao je da je poslao komentar novih izmjena 

i dopuna Statuta te je krenuo čitati prijedlog. Preoblikuje se članak 12. predloženih I. izmjena i dopuna 

Statuta te se na ovoj sjednici umjesto dodavanja riječi „nadležno upravno tijelo“ dodaju riječi „nadležno 

upravno tijelo Ličko-senjske županije“. Rekao je da je ta promjena prema uputi Osnivača, isto tako i za 

sljedeći članak o visini iznosa o kojem odlučuje Školski odbor kod nabave. Objasnio je da se čuo s 

pročelnicom i da joj je sugerirao da bi bilo bolje držati se zakonodavnog okvira iz Zakona o javnoj 

nabavi te koristiti termine i pragove iz tog Zakona, no da mu je pročelnica odgovorila da ostavimo prema 

uputi, jer da se tako radi sa svim školama u Županiji. Objasnio je da to nije pogrešno ili nezakonito, ali 

da bi bilo bolje da se pratio Zakon o javnoj nabavi, no da Osnivač ima autonomno pravo da odluči koliko 

će dozvoliti Školskom odboru da odlučuje o nabavi, te da bi Školski odbor mogao odlučivati i bez ovih 

ograničenja da je Osnivač tako želio. Rekao je i da Škola nema „kapaciteta“ za provoditi postupke javne 

nabave te da bi zato bilo bolje da se držalo pragova o jednostavnoj nabavi. Nastavio je čitati prijedlog 

odluke, odredbu po odredbu uz kratka objašnjenja. Preoblikuje se članak 25. predloženih I. izmjena i 

dopuna Statuta te se na ovoj sjednici umjesto dodavanja riječi „nadležno upravno tijelo“ dodaju riječi 

„nadležno upravno tijelo Ličko-senjske županije“, a u stavku 2. istog članka predložena brojka 

„13.272,29 eura“ se zamjenjuje brojkom „13.273,00 eura“. Nastavlja potom čitati prijedlog odluke, uz 

kratko objašnjenje na kojoj osnovi se donosi pojedina odredba iz prijedloga te završava s prijedlogom. 

 

Predsjednica Školskog odbora otvorila je raspravu, ali se nitko nije javio te je predsjednica Školskog 

odbora dala na glasovanje ovako preoblikovani Prijedlog I. Izmjena i dopuna Statuta i traženje 

suglasnosti Osnivača za donošenje: 

 

• Školski odbor s 6 glasova „ZA“ 

donio je Prijedlog I. Izmjena i dopuna Statuta. 

• Odluka će se izraditi kao pojedinačni akt 

te će biti upućena Osnivaču na davanje suglasnosti prije donošenja. 

 

Ad 6. Predlaganje I. Izmjena i dopuna Pravilnika o načinu i postupku zapošljavanja u OŠ A.G. Matoša 

Novalja i traženje suglasnosti nadležnog upravnog odjela u Ličko-senjskoj županiji za donošenje  

 

Riječ dobiva tajnik koji objašnjava da su članovi Školskog odbora dobili prijedlog i materijale za ovu 

točku dnevnog reda 08. ožujka 2024. uz poziv na ovu sjednicu. Rekao je da se ovaj Pravilnik donosi na 

temelju čl. 107. Zakona o odgoju i obrazovanju u osnovnoj i srednjoj školi, odnosno da i prema Ustavu 

je javna služba dostupna svima prema jednakim uvjetima. Preoblikuje se članak 1. predloženih I. 

izmjena i dopuna Pravilnika o načinu i postupku zapošljavanja u OŠ A.G. Matoša Novalja te se na ovoj 

sjednici umjesto dodavanja riječi „nadležno upravno tijelo“ dodaju riječi „nadležno upravno tijelo 

Ličko-senjske županije“. Nastavlja potom čitati prijedlog odluke, uz kratko objašnjenje na kojoj osnovi 

se donosi pojedina odredba iz prijedloga. Na pitanje Dejana Tauzera što je s prekovremenim radom i 

natječajem, tajnik mu je odgovorio da se radnike može zadužiti s prekovremenim radom do zakonskih 

ograničenja, da se to uređuje Pravilnikom o radu, i da to nije u vezi s natječajem jer se natječaj daje na 

slobodno radno mjesto. Rekao je da se uvodi novitet – interni oglas pa je pojasnio da se radi o slučaju 

kada više postojećih radnika ima pravo zaposliti se bez natječaja na slobodnom radnom mjestu. Pojasnio 
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je i novu situaciju kada se usmeno vrednovanje provodi isti dan kad i pisano vrednovanje te završava s 

prijedlogom. 

 

Predsjednica Školskog odbora otvorila je raspravu, te je ravnatelj pitao da se pojasni situacija kada 

radnik ide u mirovinu sa 65 godina života, a da nije dobivena prethodna suglasnost za raspisivanje 

natječaja pa natječaj za učitelja nije raspisan, a da netko mora krenuti 01. rujna predavati stručni 

predmet. Tajnik mu na to odgovara da treba prethodnu suglasnost zatražiti prije pa će se raspisani 

natječaj završiti do 01. rujna. Ravnatelj je rekao da u Županiji čekaju da dođu zahtjevi svih škola. Tajnik 

je na pitanje objasnio da se umirovljenika ne može uzeti bez natječaja do 60 dana, nego samo nakon 

raspisanog natječaja na koji se nitko stručan nije javio. 

 

Kako se više nitko nije javio za riječ, predsjednica Školskog odbora je dala na glasovanje ovako 

preoblikovani Prijedlog I. Izmjena i dopuna Pravilnika o načinu i postupku zapošljavanja u OŠ A.G. 

Matoša Novalja i traženje suglasnosti Osnivača za donošenje: 

 

• Školski odbor s 6 glasova „ZA“ 

donio je Prijedlog I. Izmjene i dopune 

Pravilnika o načinu i postupku zapošljavanja u OŠ A.G. Matoša Novalja. 

• Odluka će se izraditi kao pojedinačni akt 

te će biti upućena Osnivaču na davanje suglasnosti prije donošenja. 

 

Ad 7. Donošenje Pravilnika o radu  

 

Riječ dobiva tajnik koji objašnjava da su članovi Školskog odbora dobili prijedlog i materijale za ovu 

točku dnevnog reda 08. ožujka 2024. uz poziv na ovu sjednicu. Rekao je da je prijedlog dan na prethodno 

savjetovanje sindikalnoj povjerenici u svojstvu Radničkog vijeća, da je izrađen po Zakonu o radu, 

Zakonu o odgoju i obrazovanju u osnovnoj i srednjoj školi, po Temeljnom kolektivnom ugovoru za 

službenike i namještenike u javnim službama i Kolektivnom ugovoru za zaposlenike u osnovnoškolskim 

ustanovama. Rekao je da se radi Zakona o plaćama u državnim i javnim službama te radi novog 

Temeljnog kolektivnog ugovora za službenike i namještenike u javnim službama ne mora mijenjati 

prijedlog Pravilnika o radu jer se u spomenutim propisima uređivalo pitanje plaća, a to pitanje je u ovom 

Pravilniku uređeno tako da odredbe o plaći upućuju na primjenu zakonskih i podzakonskih propisa 

neposredno. Potom je počeo objašnjavati odredbu po odredbu, no ravnatelj je rekao da nije potrebno 

iščitavati cijeli Pravilnik o radu od 100-tinjak članaka obzirom da su prijedlog dobili uz poziv na 

sjednicu. Rekao je da je Prosvjetna inspekcija bila naredila da se izmijeni Pravilnik, ali da se zaključilo 

da je bolje donijeti novi. Rekao je da je pretpostavka da su članovi Školskog odbora proučili dostavljene 

materijale te je predložio da se otvori rasprava. 

 

Predsjednica Školskog odbora otvorila je raspravu, ali se nitko nije javio te je predsjednica Školskog 

odbora dala na glasovanje Pravilnik o radu: 

 

• Školski odbor s 6 glasova „ZA“ 

donio je Pravilnik o radu. 

• Odluka će se izraditi kao pojedinačni akt 

te će biti objavljena prije stupanja na snagu. 

 

 

Ad 8. Donošenje I. Izmjena i dopuna Pravilnika o provedbi postupaka jednostavne nabave u OŠ A.G. 

Matoša Novalja  

 

Riječ dobiva tajnik koji objašnjava da su članovi Školskog odbora dobili prijedlog i materijale za ovu 

točku dnevnog reda 08. ožujka 2024. uz poziv na ovu sjednicu. Rekao je da se radi o uvođenju eura 

umjesto kune, da se Škola zbog toga usklađuje i da postoji samo jedna supstancijalna promjena, a to da 

je plan nabave koji se sada donosi u postupku koji propisuje nadležno ministarstvo, da je plan nabave 

prije donosio Školski odbor, a da sada ministarstvo propisuje da ga donosi čelnik tijela. Rekao je da u 
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ostalom dijelu da se ovih promjena brojke iz valute kuna se projiciraju u valutu euro. Predsjednica 

Školskog odbora je pitala ako će se uz svaki iznos staviti i napomena da se radi o vrijednosti bez PDV-

a, na što joj je tajnik odgovorio da je to rečeno u općim odredbama ovog Pravilnika te da će se ta 

napomena svugdje dodati. Predsjednica Školskog odbora je rekla da joj nije jasno zašto i u Statutu nije 

ostavljen iznos bez PDV-a, a tajnik je podsjetio da predsjednica Školskog odbora ima i certifikat iz javne 

nabave i da dobro govori. 

 

Predsjednica Školskog odbora otvorila je raspravu, ali se nitko nije javio te je predsjednica Školskog 

odbora dala na glasovanje ovako preoblikovane I. Izmjene i dopune Pravilnika o provedbi postupaka 

jednostavne nabave u OŠ A.G. Matoša Novalja: 

 

• Školski odbor s 6 glasova „ZA“ 

donio je I. Izmjene i dopune  

Pravilnika o provedbi postupaka jednostavne nabave u OŠ A.G. Matoša Novalja. 

• Odluka će se izraditi kao pojedinačni akt 

te će biti objavljena prije stupanja na snagu. 

 

Ad 9. Prevođenje radnih mjesta u Školi prema Zakon o plaćama u državnoj službi i javnim službama 

(„Narodne novine“ br. 155/23.)  

 

Riječ dobiva tajnik koji podsjeća da je članovima Školskog odbora dostavio svoje pravno mišljenje. 

Rekao je da je čl. 36. stavak 4. Zakona o plaćama u državnoj službi i javnim službama naredio čelniku 

tijela – ravnatelju da ponudi izmjenu ugovora o radu onim radnicima čije odredbe ugovora o radu nisu  

usklađene s odredbama tog Zakona. Rekao je da je plaća osnovna činidba poslodavca, da poslodavac za 

rad mora ispostaviti plaću, da plaća predstavlja obavezni sadržaj ugovora o radu, da je to protučinidba 

za rad. Rekao je da Zakon o obveznim odnosima propisuje načelo jednakosti činidbi u obveznim 

odnosima, odnosno da se ovdje rad vrednuje plaćom. Dejan Tauzer je dodao da Zakon o plaćama u 

državnoj službi i javnim službama propisuje načelo jednake plaće za jednaki rad, a tajnik da to sada 

propisuje i Temeljni kolektivni ugovor. Tajnik je dalje izvijestio da se plaća u ugovorima određivala na 

način da su se ugovori pozivali na Zakon o plaćama u javnim službama, a taj Zakon je stupanjem na 

snagu Zakona o plaćama u državnoj službi i javnim službama prestao važiti. Zaključio je da sada tu 

ugovornu odredbu treba promijeniti, da to nije ispravak, nego da je to promjena, da je jedna obveza na 

snazi do 29. veljače, a druga da je na snazi od 01. ožujka 2024. Od dana stupanja na snagu nove uredbe, 

plaće radnika Škole će se promijeniti te će se isplaćivati prema novim propisima, a da je prema uputi iz 

samog Zakona ravnatelj dužan ponuditi izmjenu ugovora o radu zatečenim službenicima i 

namještenicima u javnim službama, na odgovarajući način primjenjujući odredbe općeg propisa o radu. 

Rekao je da pod opći propis spada Zakon o radu, kolektivni ugovori te Pravilnik o radu i Pravilnik o 

načinu i postupku zapošljavanja. O promjeni ugovora o radu je rekao da je procedura ista kao i kod 

donošenja – pisano i u istoj proceduri. Rekao je da opći propisi o radu ne govore o ponudi za sklapanje 

ugovora o radu, osim u smislu dužnosti poslodavca da u određenim situacijama ponudi prelazak radniku 

na upražnjeno radno mjesto te institut otkaza ugovora o radu s ponudom izmijenjenog ugovora, a to da 

propisuje Zakon o radu. Dao je primjerak kad se nekome smanjuje tjedno radno vrijeme zbog poslovno 

uvjetovanih razloga da se radi o jednoj vrsti poslovno uvjetovanog otkaza ugovora o radu i ponude 

novog. Rekao je da za taj dio satnice radnici dobivaju otpremninu. Dalje je objasnio na koji način Zakon 

o obveznim odnosima uređuje ponudu, a da Zakon o radu upućuje na primjenu propisa obveznog prava 

kad se radi o ponudi. Rekao je da ponuda za sklapanjem novog ugovora o radu ili aneksa ugovora o radu 

ili izmjena ugovora o radu mora biti u pisanom obliku, isto tako i prihvat ponude. Rekao je da iz općih 

propisa o radu te u skladu s uputom Ministarstva rada koja je dostavljena članovima Školskog odbora, 

radnik ima najmanje osam dana rok da se očituje o ponudi poslodavca te da ako radnik odbije ponudu 

da mu poslodavac tada istu ponudu daje u obliku otkaza ugovora o radu s ponudom izmijenjenog 

ugovora o radu. Rekao je da je to Zakon propisao, a ravnatelj mu je odgovorio da je to mišljenje tajnika 

i da se Škola mora držati uputa Ministarstva. Tajnik je rekao da prema uputi, u slučaju da radnik prihvati 

ponudu „smatra se da su danom sklapanja tog ugovora prestale vrijediti prethodne ugovorne odredbe 

koje su sada izmijenjene“. Rekao je potom da Zakon o obveznim odnosima poznaje slučaj kada se 

„vjerovnik i dužnik suglase da postojeću obvezu zamijene novom i ako nova obveza ima različitu glavnu 
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činidbu ili različitu pravnu osnovu“, da se taj pravni institut se zove obnova (novacija) obveznog odnosa. 

Objasnio je da u radnom odnosu, radnik ulaže svoj rad, a poslodavac da mu za to isplaćuje plaću, da se 

radi o dvostrano obveznom odnosu, gdje je glavna činidba radnika njegov rad, a glavna činidba 

poslodavca je isplata plaće, da se u ovom konkretnom slučaju mijenja jedna od dvije glavne činidbe, a 

to je isplata plaće i zato smatra da se radi o obnovi ugovora o radu. 

Tajnikov je zaključak da ova ponuda ima učinak zasnivanja (novog) radnog odnosa, da njeno 

neprihvaćanje može dovesti do prestanka radnog odnosa te da o njoj mora prethodnu suglasnost dati 

Školski odbor te je dao primjerak ponude za izmjenu ugovora o radu. Pročitao je odredbu o promjeni 

plaće odnosno da promjenom ugovora o radu Poslodavac i Radnik/-ica uređuju radni odnos tako da 

obveza Poslodavca o isplati plaće za razdoblje od 01. ožujka 2024. glasi: Poslodavac se obvezuje da će 

Radniku/-ici obračunavati i isplaćivati osnovnu plaću, dodatke na plaću, naknade te ostale primitke u 

novcu ili naravi prema posebnim zakonima koji uređuju plaće u javnim službama, doprinose, naknade, 

poreze i sl., podzakonskim propisima donesenim prema odredbama tih zakona i prema kolektivnim 

ugovorima. Drugi stavak je da Promjenom Ugovora o radu prestaje dosadašnja obveza Poslodavca da 

isplaćuje plaću po odredbama ranijih ugovora o radu odnosno dodataka ugovora o radu ili izmjena 

ugovora o radu, a radni odnos između Poslodavca i Radnika/-ice koji bez prekida traje od nekog datuma 

se nastavlja. Rekao je da se neposrednim nositeljima odgojno-obrazovne djelatnosti dodaju odredbe o 

pravu na obrazovanje, osposobljavanje, usavršavanje i napredovanje kao obavezan sadržaj ugovora o 

radu kad takva prava postoje. Dodao je i da se ovim prijedlogom svim radnicima kojima u ugovoru o 

radu nije navedeno da je radno mjesto sjedište Škole, a po potrebi i područne jedinice, mijenja odredba 

o mjestu rada na taj način, prema uputi iz 2018., zaprimljenoj u 2019., po kojoj Škola postupa od 01. 

rujna 2019. prilikom prvog zapošljavanja nakon zaprimljene upute. Pročitao je i prijelazne i završne 

odredbe iz prijedloga odnosno da promjene ugovora o radu neće imati posljedice na prava i obveze 

ugovornih strana koje su nastale do njenog stupanja na snagu, i da se sklapaju u tri primjerka. Dodao je 

i da je dostavio tablicu radnika kojima se mijenja radno mjesto – Ivana Dabo, Denis Datković, Darko 

Peranić, kuhar-slastičar 2, ravnatelj 2, Šime Trcol, a da se učiteljima i stručnim suradnicima ne mijenja 

naziv radnog mjesta. Arijana Cimperman je napomenula da se treba provjeriti što je s njenim 

napredovanjem u učitelja mentora i napredovanjem Melite Karuza-Blaić u učitelja savjetnika u smislu 

da je promjena možda istekla, da je ona o tome obavijestila ravnatelja još prije tri godina i da joj je on 

rekao da će to provjeriti. 

Ravnatelj je rekao da škole šaroliko tumače ove izmjene ugovora o radu, te da će on pročitati stavke da 

se može i ne mora mijenjati ugovore o radu. Čita doslovno uputu Ministarstva znanosti i obrazovanja 

od 08. ožujka 2024. „stoga ako ugovor o radu koji školska ustanova ima sklopljen s radnikom nije 

potrebno izmijeniti zbog promjena u nazivu radnog mjesta, odnosno ako ugovor o radu glede podataka 

o koeficijentu, brutoplaći, odnosno dodacima te ostalim primicima upućuje na primjenu odgovarajućeg 

zakona ili drugog propisa, tada ravnatelj školske ustanove nema obvezu ponuditi radniku izmjenu 

ugovora o radu.“ Tajnik mu je odgovorio da se u svim ugovorima o radu poziva na Zakon o plaćama u 

javnim službama kojega više nema, na što mu je ravnatelj rekao da nije obaveza Škole ponuditi izmjenu. 

Tajnik je naglasio da ugovor o radu mora upućivati na primjenu odgovarajućeg zakona, a da ugovori o 

radu u Školi ne upućuju na primjenu odgovarajućih zakona nego upućuju na zakon koji više ne vrijedi. 

Ravnatelj je rekao da je u praksi šaroliko, da neke škole traže da svi zaposlenici izmijene ugovore o 

radu, ali da postoji onda hipotetska mogućnost da netko ne prihvati prijedlog novog ugovora, da mu se 

onda dva-tri puta mora nuditi to isto, da on to praktički mora prihvatiti i da nema izbora. Tajnik mu je 

pojasnio da radnik ima izbora, ali da se šutnja ne može smatrati prihvatom ponude. Ravnatelj je rekao 

da planira ponuditi promjenu ugovora samo nekima kojima se mijenja naziv radnog mjesta, da u Školi 

ima 67 ljudi koji su u radnom odnosu. Tajnik mu je ponovio da svima treba u ugovoru postojati odredba 

koja će upućivati na primjenu odgovarajućeg zakona, a da to sada nije. Dejan Tauzer je pitao ne može 

li to ići kroz neki aneks ugovora, a tajnik mu je rekao da to jest aneks ugovora. Tajnik mu je pojasnio 

da osim toga neposrednim odgojno-obrazovnim radnicima treba dodati i odredbu o obrazovanju i sl. 

Dejan Tauzer je upitao zašto se mora ići u raskid ugovora, a tajnik mu je rekao da nema raskida, da se 

radni odnos samo uređuje, ali da jedna obveza prestaje, a da druga nastaje. Tajnik je rekao da se prije 

pozivalo na točno određeni zakon, a da bi se u novom prijedlogu pozivalo općenito na propise koji 

uređuju plaće u javnim službama. Ravnatelj je ponovio da škole različito provode ovu obavezu, i da se 

do 15. ožujka to mora odrediti. Tajnik je rekao da jedini koji imaju dobro napisanu odredbu o plaći su 
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Ines Badurina Šanko i Marija Peranić. Zapitao se ima li Marija Peranić pravo na obrazovanja i 

usavršavanje obzirom da ona nije stručna i da ne može polagati stručni ispit? 

Predsjednica Školskog odbora smatra da se ovdje radi o aneksiranju postojećih ugovora, da ona ovo ne 

bi nazivala novim ugovorom. Na pitanje tajnika što ako radnik ne prihvati ponudu pa dobiva otkaz s 

ponudom izmijenjenog ugovora postavila je protupitanje zašto se ide na verziju ponude, tajnik joj je 

odgovorio da je ponudu propisao novi Zakon o plaćama u državnoj službi i javnim službama. Tajnik 

potom analizira uputu Ministarstva rada od 04. ožujka 2024. te pojašnjava da se u uputi koriste termini 

iz Zakona o obveznim odnosima, odnosno suglasno očitovanje volje dviju ugovornih strana o bitnim 

sastojcima ugovora te da postoji 8 dana rok za očitovanje o ponudi. Predsjednica Školskog odbora je 

rekla da se ovo može zvati ponuda ili prijedlog dodatka ugovora o radu, ali da se ljudima mijenja samo 

naziva radnog mjesta i plaća, tj. koeficijent. Pojasnila je da se radi ovog neće nikome ugovori raskidati, 

a tajnik joj je odgovorio da hoće onima koji neće prihvatiti ponudu. Predsjednica Školskog odbora je 

zapitala potom tko neće prihvatiti povećanje plaće, a tajnik joj je rekao da možda baš on. Dejan Tauzer 

je pitao može li se samo promijeniti preambula ugovora, na što mu je tajnik odgovorio da se ne radi o 

preambuli ugovora nego o ugovornoj obvezi. 

Ravnatelj je rekao da smatra da je ovo posao koji nije nužan, ali da nije greška napraviti kako tajnik 

tumači. Tajnik mu je na to odgovorio da je ta promjena nužna. Ravnatelj je rekao da će Srednja škola u 

Pagu samo promijeniti tri ugovora kojima se mijenja naziv radnog mjesta, da škola u Gospiću neće 

tražiti suglasnost Školskog odbora, niti će mijenjati ugovore, iako da to ne bi bila greška. Tajnik je rekao 

da će ustrajati u svojem mišljenju, a da Školski odbor može odlučiti drugačije. Predsjednica Školskog 

odbora je pročitala dio iz upute Ministarstva znanosti i obrazovanja od 08. ožujka 2024. o brojnim 

upitima školskih ustanova o potrebi prethodne suglasnosti školskih odbora na izmjene ugovora o radu, 

napominju da je Zakon o odgoju i obrazovanju u osnovnoj i srednjoj školi člankom 114. stavkom 1. 

propisao da je ravnatelju potrebna prethodna suglasnost školskog odbora samo u slučaju zasnivanja i 

prestanka radnog odnosa te da se ovime ne zasnivaju novi radni odnosi s ljudima. Upitala je Ana Vidas 

bi li prema tumačenju tajnika trebalo raspisivati natječaje za sva radna mjesta koja se mijenjaju, a tajnik 

joj je odgovorio da se ugovori mijenjaju prema općem propisu o radu. Ravnatelj je rekao da radnici 

nasljeđuju svoja prava iz radnog odnosa te da ne trebaju natječaji radi ovoga. Dejan Tauzer je upitao 

tajnika kako tumači ovu odredbu, da se u slučaju raskidanja ugovora automatski i zasniva novi radni 

odnos. Ana Vidas je upitala o čemu bi Školski odbor trebao ovdje odlučivati, a tajnik je odgovorio da 

bi ravnatelj trebao predložiti izmjenu radnog mjesta u ugovoru o radu za spomenutih 10-ak radnika te 

da se mijenjaju odredbe o plaći svim radnicima na način kako je dostavljeno u prijedlogu.  

Tajnik je rekao da je ovo njegov prijedlog ravnatelju, no da ravnatelj treba predložiti ako tako odluči. 

Ravnatelj je rekao da nije greška ako se to sve napravi, da je puno više papirologije, da bi se razrednoj 

nastavi i mjesto rada ovom prilikom uredilo kao sjedište poslodavca, a po potrebi i područne jedinice,  

ali da je to više posla za tajnika. Tajnik je na to rekao i da mu je ovo više posla, ali smatra da je nužno. 

Predsjednica Školskog odbora je upitala traži li se za svaku izmjenu ugovora o radu prethodna suglasnost 

Školskog odbora? Tajnik joj je rekao da se svim radnicima mora promijeniti ugovorna odredba o plaći, 

o čemu se predsjednica Školskog odbora složila, ali je dodala da za to ne treba postojati suglasnost 

Školskog odbora. Tajnik je rekao da neće biti prekida radnog odnosa ako radnik prihvati promjenu, ali 

će ga biti u slučaju da radnik promjenu ne prihvati. Ana Vidas je rekla da će se radi toga onda ponovno 

sastajati i odlučivati. 

Potom je nakon više prijedloga donesen zaključak da Školski odbor nije nadležan odlučivati o ponudi 

izmjene ugovora o radu prema Zakonu o plaćama u državnoj službi i javnim službama odnosno da nije 

nadležan davati ravnatelju prethodnu suglasnost na ponudu izmjene tih ugovora, sukladno uputi 

Ministarstva znanosti i obrazovanja od 08. ožujka 2024. (KLASA:011-01/24-01/00029 URBROJ:533-

05-24-0002), uz protivljenje jednog člana – zamjenika predstavnice Radničkog vijeća. O zaključku se 

nije glasovalo, ali se zaključku nitko nije protivio osim spomenutog člana. 

 

Ad 10. Tekuće informacije  

 

Ravnatelj je izvijestio da je došla suglasnost Ministarstva da se radno mjesto stručnog suradnika 

socijalnog pedagoga promijeni u radno mjesto stručnog suradnika psihologa, da je zatražena potreba za 

zapošljavanjem povjerenstvu u Ličko-senjskoj županiji te se očekuje da će se ubrzo raspisati natječaj. 
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Rekao je da su u tijeku nacionalni ispiti, da su prošli tjedan pisali ih 4. razredi prvi puta uopće, da su u 

tijeku nacionalni ispiti za 8. razrede. 

Za dogradnju škole rekao je da se o njoj intenzivno razgovara s Ministarstvom, da su održani sastanci s 

državnim tajnikom na kojem je bio i gradonačelnik, da se morao izmijeniti zahtjev za suglasnošću koji 

je provjerljiv na Građevinskom Institutu po pitanju statike dijela rekonstrukcije središnjeg dijela škole. 

Rekao je da dogradnja škole nije upitna i sada da je uz manje izmjene projekt usklađen te je sada na 

očitovanju u nadležnom Ministarstvu, odnosno Upravi za kapitalne projekte. 

Dalje je govorio da su u tijeku županijska natjecanja te sportska natjecanja. 

O upisima u 1. razred rekao je da su u informativnom tijeku, a Ana Vidas je dodala da je novost od ove 

godine da se provode e-upisi koji se provode online. Ravnatelj je rekao da će biti približno 20-ak učenika 

u Novalji, u Kolanu 6, Zubovići 6, Metajna 2 i Lun-Jakišnica nemaju te će tamo najvjerojatnije biti 3-

razredna kombinacija s 5 učenika. Rekao je i da ima odgoda za 4 učenika, od kojih će neki biti u posebnoj 

ustanovi u Pagu uz suglasnost roditelja. 

Predsjednica Školskog odbora je pitala što je s opremanjem male sportske dvorane, a ravnatelj je rekao 

da je Škola to prijavila, da je bilo nešto ponuđeno, a da se sad čeka odgovor, da je Škola prijavila i 

potrebu zamjene cijevi za toplu vodu koje su istrulile te potrebu hidroizolacijskih radova, no da se još 

čeka odgovor. Arijana Cimperman je pitala što je s opremom za malu sportsku dvoranu, koliko on zna 

da je ponuda došla, ta da se to naruči ako ima novaca, a ravnatelj joj je odgovorio da je to dano Županiji, 

da je on pričao sa zamjenicom župana, da se intenzivno čuju svaki dan i da čeka odgovor. Predsjednica 

Školskog odbora je pitala za okvirni iznos koliko bi došla nabava opreme, a ravnatelj joj je odgovorio 

da bi sada o tome govoriti bilo sve napamet te se ne usuđuje o tome tako govoriti. 

Rekao je da što se tiče natječaja za dogradnju da mu je bilo rečeno u Ministarstvu da će se produžiti za 

6 mjeseci, do kraja kalendarske godine. Predsjednica Školskog odbora je podsjetila da je zadnja 

informacija bila da će do 4. mjeseca biti završeno, te je upitala znači li to da se do kraja godine neće 

moći niti predati prijavu. Dejan Tauzer je dodao da je osim toga natječaj otvoren i dok se ne iskoriste 

sredstva. Ravnatelj je odgovorio da se prijave mogu poslati, da je krajem listopada Županija poslala 

zahtjev za izdavanjem suglasnosti, o kojem još nije odlučeno, da je iz radne skupine Ministarstva došla 

uputa da se uskladi dio o rekonstrukciji središnjeg dijela te su ti elaborati dani na provjeru kod 

Građevinskog fakulteta radi utvrđivanja statike. Nakon toga rekao je da se ide u izradu glavnog projekta 

te u izmjenu i dopunu Građevinske dozvole. Tek s građevinskom dozvolom da se može aplicirati na 

sredstva, a to radi Županija na natječaju. Predsjednica Školskog odbora je potom zaključila da Škola još 

uvijek nema glavni projekt, a ravnatelj je objasnio da ga se ne može raditi jer se nema na temelju čega 

napraviti. Ravnatelj je rekao da će se s građevinskom dozvolom požurivati i da će to županijske službe 

odraditi što je prije moguće, odnosno da će biti potrebno nekih 30-ak dana. Tajnik je obavijestio da se 

već dodjeljuju sredstva prema natječaju, što je potvrdio i Dejan Tauzer. Tajnik je rekao da nije bilo 

suglasnosti na idejni projekt. Ravnatelj je rekao da je Vlada dodijelila neka sredstva za dogradnju dječjeg 

vrtića, da tu ne ide u cjelovitu izgradnju nego je to učešće, da se o tome radi, da se za školu išlo u 

smanjenje kvadrature iz projekta kako bi Vlada financirala projekt u cijelosti. Dejan Tauzer je rekao da 

je predviđen slučaj ako se prekapacitira škola da je moguće vlastito financiranje. Zapitao se i kako je 

projektant mogao nešto crtati bez da provjeri statiku, na što mu je ravnatelj odgovorio da je postojao 

projekt statike, ali da Ministarstvo ima svoju statiku i da daju projekt na kontrolu. 

 

Nakon ovoga više se nitko nije javljao za riječ te je predsjednica Školskog odbora krenula zaključiti 

sjednicu, nakon čega se javio Dejan Tauzer. Zahvalio se svima na korektnom odnosu koji je do sada 

imao s članovima Školskog odbora, ravnateljem i sindikalnom povjerenicom te je podnio neopozivu 

ostavku na članstvo u Školskom odboru. Ravnatelj je rekao da će na prvoj sjednici Učiteljsko vijeće 

izabrati novog člana u Školski odbor. 

 

Sjednica je završena u 20:06 sati. 

 

ZAPISNIČAR  PREDSJEDNICA ŠKOLSKOG ODBORA 

Darko Peranić  Adriana Dabo 

 


